

Referat fra bestyrelsesmøde 1. marts 2023.

Tilstede: Per, Vitus, Katrine, Henrik, Dennis, Annette.

Afbud fra Anders, Thomas, Kasper, Stine.

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt.
2. Velkommen til nye i bestyrelsen: kort præsentationsrunde af bestyrelsesmedlemmerne for Katrine.
3. Opfølgning på actions:
 - a. Forsikring /Per
 - i. I proces.
 - b. Lift og vægvagtskursus (Mads)
 - i. Ansvar for og tilsyn med lift overdrages til sikkerhedsudvalget (Henrik).
 - c. Udendørs faciliteter /Annette
 - i. I proces.
 - d. Døre: Udskiftning og ny dør mellem væg og hallen /Dennis
 - i. I proces.
 - e. Klubtur til anden klub/Thomas
 - i. I proces, se pkt. 7.
 - f. Amager Bakke /Per
 - i. DKLAF og DBKK melder tilbage, når sikkerhedsforanstaltningerne under bakken er bragt i orden. PLØKS køber adgang til bakken (8.000 kr er sat af til formålet) og vi ønsker, at PLØKS'ere kan deltage i bakkens vægvagtskorps. Kim og Per deltog i møde herom.
 - g. Håndcreme i klubben /Dennis
 - i. Er sat op.
 - h. Sofa /Vitus
 - i. Thomas og Vitus har et projekt med at bygge to sofaer – en i boulderen og en nede i hallen. Måske bygges der flere.....
 - i. Spotify abonnement
 - i. I proces.
4. Status på juniorhold og børnehold
 - a. Juniorhold /Vitus
 - i. Der er kommet nogle nye medlemmer, og det er meget fedt. Der er stadig plads til flere, når der kommer nye sofaer. Det går rigtig godt, det er bare fedt. Alle trives, og der bliver klatret rigtig meget. Hvis noget skulle være bedre, skulle det være flere ture. Måske til næste PLØKS Open lave en juniorrutebyggerdag. Esben er startet som træner, og Dennis sørger for, at han får et guldkort.
 - ii. Vitus foreslår at der bygges nogle reoler/hylder i boulderen til tøj og tasker. Vitus tager kontakt til Thomas og hvis Thomas billiger forslaget, sættes de i gang.
 - b. Børnetræner /Annette

- i. Per og Annette tager et statusmøde (FUS) med Henrik, børnetræner, inden sommerferien.

- 5. Evaluering af GF – herunder de beslutninger der blev taget.
 - a. Fint fremmøde, god stemning. Folk bidrog i drøftelserne. Der er styr på det. Vi har fundet en god form at forberede og gennemføre GF på.
 - b. Vedr. tilpasning af væg udenpå PLØKS logo er Henrik Bruun udpeget til kontaktperson, for dem, der bygger. Bestyrelsen afsætter et budget på max. 40.000 kr. Henrik skal godkende projektet og løbende orienteres om projektets fremadskriden. Per orienterer forslagsstiller, Tobias Bering, herom.

- 6. Forbundets kurser: skal vi betale for at sende vores egne medlemmer på kursus, når det holdes hos os med et af vores medlemmer som instruktør?
 - a. Der skal strammes op omkring proceduren for at få dækket et kursus. Teksten på hjemmesiden er nu blevet redigeret (på bestyrelsesmødet).
 - b. Vi vil drøfte/forhandle med klatreforbundet, om at PLØKS for at stille faciliteter til rådighed for forbundets kurser, får en friplads til et PLØKS medlem. Der medgår en del frivilligt arbejde i PLØKS, for at forbundets kurser bookes i kalenderen, der sørges for nøgler etc. Per tager kontakt til Rune Windfeld fra klatreforbundet.

- 7. Årshjul.
 - a. Thomas organiserer, at klubbesøg planlægges og gennemføres. Han finder PLØK'sere, der vil stå for hver af klubbesøgene.
 - b. Klubaftener planlægges af Dennis og Katrine.
 - c. Klubtur til Kullen: Per og Dennis arrangerer turen.
 - d. Grill & klatring-arrangementer: en aften i maj, og hvis det lykkes, så en i august og en i september. Ansvarlige: Dennis og Thomas
 - e. Sommerfest: en familieagtig sommerfest med klatring, lege og mad. Vi søger nogle medlemmer, der vil stå for arrangementet. Annette headhunter nogen. Datoforslag: lørdag d. 24. juni eller søndag d. 25. juni.
 - f. PLØKS Open bliver i år afholdt lørdag d. 2. september 2023. Dennis overordnet ansvarlig.

- 8. Bestyrelsesseminar på Bøtø
 - a. Dennis booker Bøtø til weekenden d. 6. – 8. oktober. Formål, indhold og deltagere defineres på næste bestyrelsesmøde.

- 9. Gensidig orientering.
 - a. Vitus:
 - i. Efterlyser nogle PLØKS klistermærker (Dennis tager affære)
 - ii. Spørger Tommy om der kan gøres noget ved musikken i det store boulderrum
 - iii. Vitus refererer fra referatet
 - b. Orientering om eksterne arrangementer i PLØKS
 - i. PLØKS får rigtig mange forespørgsler om vi kan tilbyde/arrangere arrangementer for eksterne f.eks. spejdergrupper, skoleklasser etc.

Dennis vil gerne modtage, svare, koordinere og videreformidle de forespørgsler, vi får om brug af hallen. Per sender forespørgsler til Dennis. Vi samler op og evaluerer på bestyrelsesmøde inden sommerferien.

c. Orientering fra Dennis:

- i. Nicolai Liebach fra Gubbies kommer med et skitseforslag til ombygning af indendørs væggen. Inden for de næste 14 dage. Bestyrelsen kigger på skitsen. Dennis har snor i processen.
- ii. Der har lige været kontingentopkrævning. På næste bestyrelsesmøde tages medlemsstatus op.
- iii. Instruktør- og vægvagtssamling gennemføres d. 12. marts.
- iv. På næste bestyrelsesmøde får vi en status fra sikkerhedsudvalget.

10. Næste møde

- a. Onsdag d. 26. april kl. 18:30 hos Annette Skovbrynet 65 2880 Bagsværd.